



Soalan Yang Sering Ditanyak

Undang-undang Pemancingan Rekreasi Pulu Cocos (Keeling) 2022

August 2022

Kenapa undang-undang pemancingan baru ini dikenalkan?

Dahulunya, semua undang-undang pemancingan di Australia Barat (WA) digunakan di Pulu Cocos (Keeling) (CKI). Tetapi, undang-undang ini tidak di desain untuk alam lautan pulu dan penghargaan masyarakat. Selama setahun ini, Kerajaan Australia telah bekerja dengan Cocos Marine Care dan penduduk masyarakat CKI, bersama dengan Sea Country Solutions dan Pew Charitable Trusts, untuk membangunkan undang-undang baru yang sesuai untuk CKI.

Undang-undang yang dicadangkan ini di sahkan oleh masyarakat CKI dimitingan umum pada November 2021 dan telah menjadi permulaan untuk pelatoran pemancingan CKI 2022.

Undang-undang pemancingan baru ini mengambil perhitungan alami CKI yang unik, disamping penghargaan dan keperluan kebudayaan masyarakat. Undang-undang ini bertujuan untuk menjaga jumlah ikan, memastikan pertahanan pemancingan untuk generasi penduduk CKI sekarang dan dimasa hadapan.

Kapan undang-undang baru ini akan bermula?

Undang-undang baru ini sudah diperkenalkan, dan sekarang ini sudah bermula.

Dalam beberapa bulan kedepan, fokusnya adalah untuk mengajar masyarakat dan pelawat di CKI tentang undang-undang baru ini. Usaha pendidikan masyarakat, yang memberikan keterangan lebih lanjut tentang undang-undang baru ini dan rangkaian pengurusannya, akan dikeluarkan dimasa hadapan ini.

Tambahnya, Kerajaan Australia akan terus bekerja dengan masyarakat tempatan dan Cocos Marine Care untuk memperkenalkan pengurusan pemancingan yang bersepakat dan menyesuaikan untuk CKI.

Apakah perkara utama dalam undang-undang baru ini?

Undang-undang pemancingan baru mengandungi berbagai langkah untuk menjaga jumlah ikan, termasuk:

- Batas pendapat harian untuk ikan tundaan (pelagic), demersal dan lagun, ranjungan, kima, gong-gong dan udang
- Batas saiz paling kecil untuk beberapa ikan demersal dan lagun dan udang

- Keperluan untuk ikan didapat keseluruhnya, sebagai “fish trunks” atau filet berkulit
- Keperluan untuk gong-gong untuk berbentuk sepenohnya dan jeriji kulitnya tertutup
- Jenis ikan yang dijaga keseluruhnya, tidak boleh diambil
- Batasan yang boleh dibawak di airport untuk keluar pulu:
 - 5 kilograms (kg) ikan,
 - 2 kg gong-gong dan
 - 2 kg kima untuk satu orang.
- Kontrol pekakas pemancingan, termasuk pembatasan terhadap jaring dan saiz mata jaring
- Kawasan yang dijaga untuk menjaga ikan iju dan gong-gong
- Penutupan menjaring dikawasan utara lagun Pulu Panjang atau Telok Rumah Bengkok
- Pengaturan pemancingan untuk keperluan kebudayaan untuk mengizinkan mengambil ikan untuk acara kebudayaan yang penting.

Bagaimana undang-undang baru ini kalau ditandingkan dengan undang-undang WA?

Bila ditandingkan dengan undang-undang WA, undang-undang baru CKI kurang ketatnya, contohnya:

Undang-undang	Pulu Cocos (Keeling)	Tanah besar Australia Barat
Lesen pemancingan rekreasi	Tidak memerlukan lesen pemancingan rekreasi.	Diperlukan bila memancing dari sekoci atau bila target-kan jenis khas.
Batas Pendapatan	<ul style="list-style-type: none"> • Tidak ada batas pendapatan secara umum. • Batasan 5kg ikan, 2kg gong-gong dan 2kg kima untuk satu orang di airport CKI (untuk dibawak ke luar pulu). 	<ul style="list-style-type: none"> • Batas pendapatan 20kg filet ikan jenis apapun ditempat tinggal seorang. • Batas pendapatan diletak untuk udang, marron dan abalone.
Batas pendatan harian ikan tundaan	4 satu orang, satu hari.	3 satu orang, satu hari
Batas pendapatan ikan demersal camporan	16 satu orang, satu hari	5 satu orang, satu hari (north coast)
Limit dalam sekoci	Tidak ada	Dibataskan untuk rajungan blue swimmer, rajungan, sotong, gerita, sotong batu, abalone greenlip/brownlip, udang dan dhufish (west coast).
Limit saiz digunakan	Iya, untuk berberapa jenis	Iya, untuk berberapa jenis

Kenapa ada batas dengan jenis ikan yang dibawak keluar daripada CKI?

Batasan ikan yang dibawak di airport CKI adalah alat penting untuk mempertahankan tekanan terhadap ikan ditaraf yang sederhana dan memastikan manfaat daripada jumlah ikan CKI akan boleh dinikmati oleh mereka-mereka yang berada di Pulu.

Setiap orang di airport diizinkan memiliki dengan mereka 5 kilo (kg) ikan jenis apa saja yang didapat dengan sah di pulu, 2 kg gong-gong dan kima.

Bila berada dalam pewartasan airport, ikan mesti:

- kalau ikan, masih berkulit
- diisi terbaring atau telentang
- diisi supaya senang dikenal
- kalau beku, boleh dikenal tanpa dimelelehkan.

Ini untuk membantu pengenalan yang senang terhadap jenis-jenis yang dibawak keluar daripada pulu.

Apakah saya masih boleh spearfish?

Iya, anda boleh spearfish di CKI, tetapi, tidak boleh menggunakan alat penafasan (iaitu SCUBA). Ini membantu menjaga jumlah ikan dan menyokong keselamatan masyarakat.

Apakah ada kawasan yang ditutup dari pemancingan?

Iya, ada kawasan yang dilindungi untuk menjaga jumlah ikan Iju dan gong-gong.

Kawasan yang ditutup untuk menjaga Ikan Iju berada diantara Pulu Panjang dan Pulu Luar. Ikan Iju tidak boleh diambil daripada kawasan ini. Ada tiga kawasan disebelah timur lagun yang dijadikan kawasan lindungan untuk gong-gong. Gong-gong tidak boleh diambil dalam kawasan ini, untuk mengizinkan gong-gong membesar. Ada juga penutupan menjaring disebelah utara lagun di Pulu Panjang untuk menjaga kawasan anak ikan yang penting.

Apakah ada jagaan terhadap binatang berkulit?

Iya, binatang yang berkulit keras (crustaceans), yang termasuk kepiting perempuan dan udang perempuan yang sedang betelur atau telornya nyata dibawa badan mereka, dijaga keseluruhnya dan tidak boleh diambil.

There are also daily bag limits for rock lobster, kima (clams), gong gong and mud crabs.

Untuk menjaga yang masih muda, ada limit saiz sekecil 10cm carapace (dari tandok keujung badan) yang dibataskan untuk udang, dan gong-gong harus cukup besar dan jeriji kulitnya tertutup.

Anda tidak boleh menggunakan tumbak atau gidgee untuk mengambil udang.

Apakah saya boleh mengambil ikan yang cukup untuk acara istimewa kebudayaan dan keagamaan?

Iya, anda boleh. Sebagai pengakuan terhadap tradisi kebiasaan pemancingan masyarakat Cocos, penentuan pemancingan telah dipertimbangkan yang mengizinkan orang untuk mengambil ikan yang melebihi batas pendapatan harian untuk acara kebudayaan dan keagamaan.

Acara ini termasuk Ramadan, Hari Maulud Nabi, Tahun Baru Hijrah, Kenduri Arwah, perkahwinan dan perayaan besar Melayu Cocos yang lain-lain.

Sesiapa yang ingin memancing untuk acara kebudayaan harus memberitahu Komiti Penasihat Perikanan CKI (CKI Fisheries Advisory Committee) satu bulan sebelum mereka ingin memancing. Laporan terhadap pendapatan harus diberikan kepada Komiti Penasihat (Advisory Committee) dalam masa dua minggu selepas masa pemancingan habis.

Selama Komiti Penasihat dibangunkan, pemberitahuan dan laporan pemancingan harus dikirim ke IOTfisheries@infrastructure.gov.au.

Apakah undang-undang ini akan ditetapkan?

Undang-undang baru ini sekarang suda mulai digunakan dan akan diteruskan kemasa hadapan. Tetapi, kami berharap yang penghargaan masyarakat, keadaan alam dan jumlah ikan mungkin berubah dimasa-masa kedepan dan dengan petukaran ini, undang-undang mungkin perlu disesuaikan. Segala petukaran akan melibatkan pendapat dan perundingan dengan Komiti Penasihat Perikanan CKI dan penglibatan dengan masyarakat CKI.

Aktiviti pemancingan rekreasi dan kesannya akan tergantung dengan penyelidikan yang berterusan dan akan dijaga dengan dekat. Undang-undang baru ini akan diperiksa kembali bilamana keterangan tambahan akan tersedia, termasuk melalui projek-projek yang berdasarkan masyarakat dan ilmu sains penduduk. Tujuan utama tetap bahwa jumlah ikan CKI diurus dalam cara yang bertahanan untuk penduduk sekarang dan generasi masa hadapan.

Perundingan masyarakat apa yang berlaku untuk membentuk undang-undang ini?

Kebiasaan mancing di CKI telah menjadi tajok perundingan masyarakat untuk berberapa tahun dengan stakeholders yang termasuk masyarakat tempatan, Administrator untuk Territory Pulu Cocos (Keeling), Shire Pulu Cocos (Keeling), bisnis-bisnis tempatan, kumpulan masyarakat, agensi kerajaan lain, pengurus port, pemancing dan orang-orang lain yang berminat.

Baru-baru ini, Cocos Marine Care telah bekerja dengan penduduk masyarakat untuk mengumpul dan mewakili pendapat masyarakat CKI untuk dipertimbangkan oleh Kerajaan. Undang-undang baru, termasuk batas pendapatan dan export, berdasarkan undang-undang yang dicadangkan oleh masyarakat CKI dan disahkan pada mitingan umum pada November 2021.

Apa itu Komiti Penasihat Perikanan CKI?

Komiti Penasihat Perikanan CKI bertindak dalam kapasiti penasihat kepada Minister mengenai perkara-perkara pemancingan tempatan. Memba-memba dilantik berdasarkan kebolehan mereka untuk menyumbangkan pendapat terhadap pengurusan pemancingan di CKI, menggunakan pendapat tempatan mereka dan keahlian untuk memberikan nasihat kepada Minister.

Memba-memba dariapda Cocos Marine Care membentuk membership untuk Komiti Penasihat Perikanan CKI pertama.

Kajian dan penyelidikan apa yang sudah dibuat?

Penyelidikan dan penjagaan terhadap jenis-jenis ikan penting dan tempat tinggalnya di CKI telah berlangsung semenjak 2001, menggunakan cara-cara seperti sensus pandangan bawa laut, survey video bawah laut "baited remote" (BRUV), survey pemancingan ayer dalam, survey pergerakan invertebrate menggunakan akustik, dan sampling eDNA terhadap masyarakat fauna dan karang lautan. Kajian ini telah memberikan keterangan terhadap keluasan jenis-jenis, penyebaran dan banyaknya, dan bagaimana faktor-faktor alam telah mengganggu jumlah ikan tempatan, dan ini telah digunakan dalam pertimbangan untuk membentuk undang-undang baru.

Baru-baru ini, program seorang ranger tempatan telah dijalankan untuk mengumpul keterangan tentang aktiviti pemancingan tempatan termasuk keterangan tentang jenis yang didapat, usaha mancingnya dan interaksi cucut.

Aktiviti penyelidikan dan penjagaan akan diteruskan dimasa hadapan dengan fokus terhadap jenis dan tempat tinggalnya sebagai perkara dipentingkan untuk masyarakat CKI dan ekosistem lautan tempatan. Penglibatan dan kerjasama masyarakat akan menjadi perkara penting dalam program-program ini, disamping penyelidikan saintifik.

Apa akan berlaku kalau orang melanggar undang-undang?

Undang-undang baru, yang sekarang sudah bermula, termasuk penalti/hukuman untuk pelanggaran pemancingan.

Fokus terutama adalah untuk mendidik masyarakat CKI dan pelawat ke pulau tentang undang-undang baru ini.

Dalam beberapa bulan ini, Kerajaan Australia akan terus bekerja dengan Cocos Marine Care dan masyarakat CKI untuk membentuk sistem pematuhan perikanan yang berkesan yang mengambil timbangan harapan masyarakat.

Bagaimana kalau saya ada soalan selanjutnya?

Silahkan hubungi Department of Transport, Regional Development, Communications and the Arts dengan email ke IOTfisheries@infrastructure.gov.au.